

ScentDiffuser.mini2 Datasheet / Datenblatt

V 2.0

The **aerome®** ScentDiffuser.mini2 is a professional scenting device for small and medium areas. Nearly any scent can be diffused into the environment through a micro-nebulization process.

The scent is diffused without heat to avoid any negative influence on the complexity of the scent.

Product:

The ScentDiffuser.mini2 delivers the scent directly to the environment and will cover areas up to 400 square meters / approx. 4300 square feet.

Optional the ScentDiffuser.mini2 could be connected to a ventilation system, to guarantee an equal distribution of the scent.

After the installation the system needs to be adjusted corresponding to the environmental conditions. Depending on these adjustments the cartridge has to be exchanged every 3 to 12 weeks.

- No damaging effect of heat on the fragrance
- attachable to ventilation system
- perfectly controllable
- long term scent quality
- low maintenance

Applications:

Improves the ambient atmosphere in shops, hotels, lobbies, clubs, restaurants, malls, casinos, spas, supermarkets, gyms, ...

Maintenance and service:

The ScentDiffuser.mini2 needs minimal maintenance. Installation support is optionally offered. The refill / change of the scent cartridge for the ScentDiffuser.mini2 is easy.

Service is recommended once a year, changing parts of the system every two years.

Warranty:

The warranty for the ScentDiffuser.mini2 is 1 year. The warranty is only valid for operation with **aerome®** approved fragrances.

Der **aerome®** ScentDiffuser.mini2 ist ein professionelles Beduftungsgerät zur Beduftung kleiner und mittlerer Flächen. Nahezu jeder Duft kann durch Micro-Vernebelung in die Raumluft gebracht werden.

Der Duftstoff wird ohne Erhitzen vernebelt, dadurch werden negative Einflüsse auf den Duft vermieden.

Produkt:

Der ScentDiffuser.mini2 bringt den vernebelten Duft direkt in den Raum aus und kann dadurch Flächen von bis zu 400m² beduften.

Das Gerät kann alternativ an einer kleinen Lüftungsanlage betrieben werden, um den Duft noch gleichmäßiger zu verteilen.

Nach der Installation wird das System einmal entsprechend der räumlichen Bedingungen eingerichtet. Abhängig von diesen Einstellungen ist dann nur noch der Austausch der Duftkartusche alle 3 bis 12 Wochen fällig.

- keine schädliche Wirkung von Hitze auf den Duftstoff
- Anbindung an die Klimaanlage möglich
- perfekt kontrollierbare Duftmenge
- langanhaltende Duftqualität
- geringer Wartungs-/Pflegeaufwand

Anwendung:

Verbessert die Atmosphäre in Geschäften, Hotels, Lobbies, Clubs, Restaurants, Einkaufszentren, Casinos, Spas, Supermärkten, ...

Wartung und Service:

Der ScentDiffuser.mini2 ist sehr wartungsarm. Unterstützung bei der Installation wird optional angeboten. Der Austausch der Duftkartusche ist einfach und erfordert keine besonderen Kenntnisse.

Eine jährliche Gerätewartung wird empfohlen, alle zwei Jahre sollten einzelne Komponenten ausgetauscht werden.

Garantie:

Die Garantie für den ScentDiffuser.mini2 beträgt 1 Jahr. Die Gewährleistung bleibt nur bei Betrieb mit von **aerome®** freigegebenen Duftstoffen erhalten.



Specifications / Daten: Measurements / Maße:

Height / Höhe:	27,8 cm
Width / Breite:	24,0 cm
Depth / Tiefe:	9,0 cm
Weight / Gewicht:	4,9 kg

AC Power Supply / Elektrische Daten: 100 - 250 V, 50 Hz, 2 A

HVAC-Capacity / HVAC-Leistung:	
from / von	250 m³/h
to / bis ca.	10000 m³/h

Contact / Kontakt:

aerome® GmbH Ambient Air Care
Duerener Strasse 422
50858 Cologne
Germany
Tel.: +49(0)221.485567.10
Fax: +49(0)221.485567.11
info@aerome.com